
Zápis z 5. schůze sportovní komise 
Dne: 2.6.2015 v 18.00 hodin 
 
Přítomni: 
předseda:  JUDr. Josef Moravec 
členové :  Pavel Zaujec 
                Tomáš Sazima  
  Radek Hemelík 
  Luděk Černý  
 
Host:  Milan Udržal 
 
 
Schůzi zahájil  její  předseda a seznámil přítomné s tím, že na programu dnešního jednání bude  
 

a) seznámení sportovní komise s činností správce  
b) využívání sokolovny a antukových hřišť  
c) turnaj smíšených dvojic 

 
 
ad a) 
 
Jednotliví   členové vyjádřili své dosavadní postřehy o pracovní činnosti  správce sportovních areálů 
a sokolovny pana Milana Udržala, který započal pro město pracovat s účinností od 1.5.2015. Žádný 
ze členů komise  nemá k jeho práci  žádné výhrady a připomínky.  Dle postřehů členů komise nový 
správce plní prozatím své povinnosti řádně a svědomitě. Rovněž Milan Udržal seznámil sportovní 
komisi se svými dosavadními postřehy. 
 
Sportovní komise postupuje Radě města Borohrádek požadavek na neprodlené dokončení služebního 
bytu , když byt  v současné době stále  není vybaven kuchyňskou linkou. Dále je nezbytné a nutné   
správce vybavit služebním mobilním telefonem včetně paušálního tarifu, výpočetní technikou 
(notebook) a připojením  na internet. Konečně sportovní komise doporučuje  správce proškolit 
v oblasti admin. přístupu do  rezervačního programu. 
 
 
ad b) 
 
Přítomní rekapitulovali stávající stavební úpravy sokolovny, vedoucí k oddělení sportovní plochy od 
prostor pro diváky.  Radek Hemelík byl pověřen v součinnosti s jednotlivými členy sportovní komise 
a správcem sestavit řád užívání sokolovny, který bude následně postoupen radě ke schválení.  
 
Sportovní komise postupuje radě města požadavek na  
 

a) zpřístupnění únikového vchodu ze sokolovny (odstranění vagonu a dále) 
b) nákup  vysavače a dalších  pomůcek  pro úklid sokolovny 
c) provedení renovace parket v sokolovně v horizontu jednoho roku 

 
S ohledem na nedovolený pohyb osob po objektu sokolovny sportovní komise dává na zvážení 
nainstalování fotopasti. 
 
Sportovní komise dále radě města postupuje požadavek na zveřejnění aktuálního řádu užívání 
antukových kurtů včetně aktualizace údajů umístěných ve vývěsní skříňce u vstupu do areálu. 



Ad c)   
 
Pavel Zaujec seznámil přítomné s plánovaným turnajem smíšených dvojic v tenise, beach volejbalu 
a nohejbalu, který se uskuteční dne 20.6.2015. Požádal přítomné o pomoc při organizování turnaje. 
Spolu s Josefem Moravcem sestaví pravidla jednotlivých soutěží.  
 
 
 
Příští schůze sportovní komise je naplánována na období července 2015. 
 
 
 
 Zapsal: 
 
 
________________________________________ 
JUDr. Josef Moravec - předseda sportovní komise 


